

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Language Art 语言艺术		
Course Name (课程名称):	Advanced- HuaXia Little Theater 华夏小剧场高级班 (即戏剧创作班)		
Teacher Name (教师姓名)	Zhang, Yina (张怡娜)	Phone #	919-536-2190
	Noemi Coll	email	ynzhang@sdhxcs.org
Teacher's background and brief (教师及其简介):	<p>Ms. Yina graduated from the Communication University of China (formerly Beijing Broadcasting Institute). He has won the title of Excellent Instructor in the Global Chinese Recitation Competition and instructor in the "Chinese Bridge" Chinese Contest. Participated in hosting various large-scale evening parties in the San Diego community and has a wealth of stage experience. Ms.Yina's classroom style is lively and lively, and the content is lively and rich, striving to let students experience the profound essence of Chinese culture in a relaxed and humorous diversified language performance.</p> <p>怡娜老师，毕业于中国传媒大学(原北京广播学院)播音主持艺术学院。曾获得全球华语朗诵大赛优秀指导教师、“汉语桥”中文大赛指导教师称号，参与编著《北美趣味学汉语》丛书。在圣地亚哥社区参与主持各大型晚会，拥有丰富的舞台经验。怡娜老师的课堂风格活泼热闹，内容生动丰富，力求让学生在轻松诙谐的多样化语言表演形式下，体会深厚的中国文化精髓。</p> <p>特邀讲师，Ms. Noemi 毕业于 Palomar College 视频剪辑制作及音乐制作专业，会使用多种视频剪辑软件，Adobe Creative Cloud :Photoshop, Illustrator, Premiere Pro 等等。</p>		
Course brief and Description (课程简述):	<p>The Advanced Class of Huaxia Theatre, the advanced class of drama creation, is a new advanced class of language expression and drama creation in the 2021-22 school year, aimed at students who have a certain level of language recitation, performance, and film and television hobbies. The courses will cultivate a group of comprehensive literacy in stage and film and television through rich professional settings.</p> <p>华夏小剧场高级班，即戏剧创作进阶班，是 2021-22 学年新开设的语言表达及戏剧创作高级班，针对有一定语言朗诵、表演基础的舞台、影视爱好的同学。课程将通过丰富的专业设置，培养一批舞台及影视方面的综合素养。</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 语言表达：将继续通过多样化的语言培训方法：传统名篇朗诵、现代绘本演绎、经典电影配音、原创绕口令操等多种方式，培养语言的乐趣，并提高语言表达水平。 2. 表演创作：新增舞台表演技巧及剧本创作课程，将绘本书用剧本及舞台表演的形式，立体呈现。带领学生寻找创作思路、理清剧情头绪、书写剧本篇目、呈现舞台效果，真正做到“全方位”艺术创作。 3. 视频剪辑：通过分析图片、广告及短片的方式，学习视频制作的基本技巧，并通过学习基本剪辑软件而理解镜头的变化和剧情的设计。通过小动画、小视频、小广告的创作方式的学习，让同学们对生活中的视觉艺术产生兴趣，培养能力。 		

Course Objectives (课程目标):	<p>It will lead students to understand the structure of language expression and content creation from aspects such as picture-viewing, stage art, stage design, script creation, and video editing. We hope that what you learned is not only skills, but more importantly, a three-dimensional visual art.</p> <p>将从舞台艺术、舞美设计、剧本创作、视频剪辑制作等方面，带领学生们了解语言表达的结构及内容创作。我们希望，你们学到的不仅仅是技巧，更重要的是一个立体的视觉艺术。</p>			
Pre-requisite/Student Ages requirement (先决要求/学生年龄要求):	<p>9 years old above</p>			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	<p>Students will be provided opportunities to perform in school and/or local events and will be encouraged to compete in regional and national events. Parents are encouraged to assist with the events.</p> <p>学生将参加由学校和各种当地组织组织的表演，优秀的人将被鼓励参加地区和国家活动。</p>			
Course Schedule (课程时间):	<p>3:30pm-4:30pm</p>			
Class Size (招生人数): Min: 5 Max: 20	Tuition & material fee	<p>\$ 300 per year</p>	Class Room	<p>Do not fill</p>